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 Vergadering : Algemeen Bestuur 

Datum : 7 oktober 2024 
Locatie : Kantoor ODR in Tiel   

 
  
 

 
Aanwezig : dhr. Neven (Buren), mevr. Wichgers (voorzitter, Culemborg), Dhr. Goossens (Zaltbommel), Dhr. Van Wolfswinkel (Neder-Betuwe), dhr. Groen (Tiel), 

mevr. Hartman (West Betuwe), dhr. Slootweg (West Maas en Waal), dhr. De Raaf (Maasdriel), dhr. Zoet (Provincie), dhr. Keijman (ODR, secretaris), dhr. 
Oerlemans (ODR) en mevr. Wensink (ODR). 

Afwezig :  
 
 

Punt Omschrijving  

01 Opening en vaststellen agenda  Mevrouw Wichgers opent de vergadering en heet alle aanwezigen van harte welkom.  
  

02 Besluitenlijst vergadering 
1 juli 2024 

Er zijn geen opmerkingen m.b.t. de besluitenlijst.  
 
N.a.v. de besluitenlijst: 
De heer Van Wolfswinkel geeft aan dat hij vorige keer vergeten is een boodschap vanuit de gemeenteraad door te geven. 
Dat wil hij hierbij alsnog doen. 
 
“Onze gemeenteraad constateert dat de huidige begroting onvoldoende inzicht geeft in de doelen van de ODR voor het 

betreffende jaar en dat de jaarrekening onvoldoende weergeeft in welke mate deze doelen zijn behaald. Dit belemmert de 

gemeente in het verkrijgen van een duidelijk beeld van de voortgang en prestaties van de ODR. 

Het verzoek van de gemeenteraad is daarom de jaarrekening en begroting voortaan SMART-er op te stellen. Dit betekent 

dat wij in deze documenten expliciet de doelen van het afgelopen jaar benoemd willen zien en willen lezen in hoeverre 

deze doelen zijn behaald”. 
 
Mevrouw Wichgers stelt voor om dit verzoek van de gemeenteraad in een gesprek met haar en de heer Keijman te 
verduidelijken. De heer Van Wolfswinkel is hiermee akkoord. 
 
Het AB stelt de besluitenlijst van de vergadering van 1 juli 2024 ongewijzigd vast. 

03 Ingekomen post en 
mededelingen 

Het AB neemt de ingekomen post ter kennisgeving aan. 
- Geen ingekomen stukken 

 
Het AB neemt de volgende mededelingen ter vergadering ter kennisgeving aan: 
1. Ziekte de heer Vlekke 

De heer Vlekke is langer ziek. Het herstel loopt minder vlot dan verwacht. Om de taken verantwoord te kunnen 
blijven uitvoeren zal directie overgaan tot tijdelijke inhuur. 

2. Stand van zaken visitatie 
De heer Oerlemans geeft aan dat ODR klaar is voor de visitatie. De voorbereiding is gedaan en de afspraken zijn 
ingepland. De visitatiecommissie was uiterst tevreden over de voorbereiding. 

04 Bestuursrapportage 2024 Mevrouw Wichgers vraagt of de AB-leden nog een toelichting willen op de Bestuursrapportage 2024. Dat vinden de AB-
leden niet nodig. 
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Er wordt de zorg uitgesproken over het hoge ziekteverzuim bij ODR. De heer Keijman legt uit dat het ook een samenloop 
van omstandigheden betreft, aangezien er twee mensen tegelijk kanker hebben gehad – dat duurt al snel heel lang. 
Daarnaast zijn er wat mensen met burn out klachten – dit betreft ook langdurige ziekte. 
 
De heer Zoet heeft nog wat vragen over de bestuursrapportage 2024.Het betreft technische vragen. Deze zal hij door 
sturen, zodat ODR daar antwoord op kan geven. 
 
De heer De Raaf geeft aan dat de kwaliteit van de producten onder de maat is. Dit geeft problemen met burgers en 
andere bevoegde gezagen. 
Mevrouw Wichgers wil graag weten of er een analyse is gedaan naar waar dit door komt. Dat is nog niet gedaan.  
Ook de heer Van Wolfswinkel geeft aan dat hij problemen ondervindt met de kwaliteit van de producten. Hij laat 
uitzoeken waar dit aan ligt en komt erop terug.  
Wanneer er meer duidelijkheid is, dan kunnen hierover gesprekken plaats vinden. 
 
Het AB besluit: 
1. Kennis te nemen van de ontwerp bestuursrapportage 2024 
2. De bestuursrapportage 2024 conform ontwerp vast te stellen 

05 Kaderbrief 2026 Het AB neemt kennis van de input voor de kaderbrief 2026 vanuit het OGO en het DB (mondeling) en geeft zelf de 
volgende input voor de Kaderbrief 2026: 

- Ravijnjaar 2026 voor gemeenten 
Gemeenten vragen om de zienswijzen over de Begroting 2025 nogmaals mee te nemen in de Kaderbrief 2026. 
Mevrouw Wichgers geeft aan dat die zienswijzen worden meegenomen. 

06  Robuuste OD’s Gelderland Mevrouw Wichgers geeft aan dat Robuustheid een onderwerp is waar de afgelopen tijd veel overleg over gepleegd wordt. 
Dit zijn goede gesprekken.  
De Provincie heeft schriftelijk aangegeven dat zij graag naar één omgevingsdienst voor 51 gemeenten zou willen met 
eventueel satelietvestigingen. Op 31 oktober kunnen de gemeenten bij de Provincie komen om bijgepraat te worden. De 
heer Van Wolfswinkel, de heer Groen en wellicht de heer Slootweg zullen hierbij aansluiten. 
Ook worden er gesprekken gevoerd om de bestaande OD’s voldoende te versterken. Daarnaast is de ODR in gesprek met 
de ODRN om daar mogelijkheden te onderzoeken. 
De Provincie vindt één OD het ideaal, maar de gemeenteraden moeten hierin wel worden meegenomen. 
 
De heer Zoet geeft aan dat het uitgangspunt kwaliteitsverbetering is en stelt voor om het plan van aanpak robuustheid on 
hold te zetten om af te wachten wat er uit het andere spoor komt. Mevrouw Wichgers geeft daarop aan dat de provincie 
en de gemeenten in die zin dezelfde belangen hebben. ODR volgt twee sporen. Gesprekken over één 
omgevingsdienst/samenwerken en het spoor van het plan van aanpak robuustheid. ODR doet heel veel goed, voldoet 
alleen niet aan de omzet-eis. Voor het overige is ODR robuust. Andere OD’s in Gelderland zullen waarschijnlijk nooit 
kunnen voldoen aan de robuustheidseisen.  
 
De heer Van Wolfswinkel vindt de nabijheid van een OD erg belangrijk. Wellicht dat satelietvestigingen daar een optie bij 
kan zijn. Daarnaast vraagt hij waarom ODR niet met De Vallei praat. De heer Keijman geeft hierop aan dat er maar een 
klein stukje aangrenzend gebied is en dat dit een andere veiligheidsregio betreft.  
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De heer Keijman adviseert om wel door te gaan met het plan van aanpak. De heer Groeneveld geeft daarbij aan het beter 
in het overleg tussen bestuursvoorzitters en Provincie is afgesproken om door te gaan met het plan van aanpak, maar 
geen onomkeerbare dingen te doen.. 
De heer Goossens noemt de nabijheid – dichtbij en op maat. 
 
De heer De Raaf vindt dat het plan van aanpak een goede kans is om de kernwaarden op te halen, te verbeteren. 
 
Het AB besluit:  

1. Kennis te nemen van bijgevoegde brieven van Provincie Gelderland over de indeling Omgevingsdiensten in Gelderland  

2. In te stemmen met het blijven uitvoeren van het plan van aanpak (IBP) zoals eerder door het AB vastgesteld. 

07 Rondvraag - De heer Neven vraagt nogmaals aandacht voor Open Wave. De heer Keijman geeft aan dat er een gesprek met het 
OGO-lid wordt ingepland. 

- De heer Goossens geeft aan dat eind oktober duidelijk wordt wie het nieuwe AB-lid wordt vanuit Zaltbommel.  
08 Sluiting  

09 Besloten: ODR intern 
vertrouwelijk 

 

 


